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Protokół Nr: V/2022 

 

Nazwa sesji:  V sesja nadzwyczajna VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  20.09.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala Narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:27 

Godzina zakończenia:  10:04 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Ryszard Osowski 

2. Stanisław Mątkowski 

3. Ryszard Pietrucha 

4. Józef Litwiński 

5. Krzysztof Gujda 

6. Jan Dec 

7. Waldemar Sęga 

8. Wiesław Kuterbach 

9. Piotr Jacyk 

10. Zenon Kociołek 

11. Bogusława Lichacz 

12. Janusz Sopel 

13. Antoni Mach 

14. Franciszek Bajan 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

(zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania świadczenia na 

rzecz rodziny pod nazwą: "Dofinansowanie żłobkowe" oraz jego wysokości. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

uchwałę w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania świadczenia na rzecz rodziny pod 

nazwą: "Dofinansowanie żłobkowe" oraz jego wysokości (zał. Nr 4). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania 

świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą: "Dofinansowanie żłobkowe" oraz jego wysokości podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 5). Pan radny P. Jacyk 

zaproponował aby Pani skarbnik przedstawiła przed głosowaniem pozostałe zmiany w budżecie gdyż 

są one ze sobą połączone. Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła drugie zmiany w budżecie (uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok - zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 

rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił stanowisko komisji, która po długiej dyskusji nt. budowy sali 

gimnastycznej w Łukawcu wywnioskowała, że sala ta jest potrzebna i pozytywnie zaopiniowała 

omówione zmiany w budżecie. W związku z tym, że projekt uchwały został przedstawiony przy 

poprzednim punkcie poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 7) oraz 

dokładnie wyjaśniła jak będą wyglądały płatności w kolejnych latach w związku z budową Sali 

gimnastycznej w Łukawcu. Pan radny P. Jacyk zauważył, że uchwały te były szczegółowo omawiane na 

komisji, na której radni zgłosili swoje obawy, że poprzez taką dużą inwestycję nie będzie 

podejmowanych innych w pozostałych miejscowościach. Pan radny R. Osowski zauważył, że na 

początku kadencji było ponad 5 mln zadłużenia, wykonano dużo inwestycji, a zadłużenie maleje. 

Zauważył, że warto zaryzykować i podjąć tą inwestycję. Pan wójt A. Hawrylak zauważył, że kredyt w tak 

dużej wysokości na jedną inwestycję nie był jeszcze brany co wiąże się z niemałymi obawami. W sejmie 

procedowano ustawę, wg której każda gmina ma otrzymać prawie 3 mln zł. Przeznaczając z tej kwoty 

2 mln zł na spłatę kredytu w 2024 r. kredyt, który będzie trzeba zaciągnąć na budowę Sali gimnastycznej  

wyniesie jedynie 1,5 mln zł. Jeśli chodzi o inwestycje w mniejszych miejscowościach wójt zaproponował 

na komisji żeby opracować plan inwestycji na następne lata. Pan radny Z. Kociołek zauważył, że radni 

z Łukawca nie byli przeciwni wykonywaniu inwestycji w innych miejscowościach. Pan radny P. Jacyk 

zwrócił się z apelem do mieszkańców Łukawca aby podeszli ze zrozumieniem jeśli w innych 

miejscowościach będą wykonywane inwestycje, a w Łukawcu nic nie będzie robione gdyż budowa sali 

jest dużą inwestycją na lata. Pan radny A. Mach zauważył, że sala w Łukawcu będzie służyła całemu 

obwodowi szkolnemu i nie powinna wpłynąć na kolejne plany inwestycyjne. Pan radny R. Osowski 

zauważył, że budowa sali jest związana również z budową przedszkola co jest bardzo ważne żeby 

rodzice mieli możliwość oddać dziecko do takiego przedszkola. Pan sołtys S. Mokrzycki zauważył, że 

sala i przedszkole są bardzo potrzebne, a koszty samego remontu w przyszłości będą wysokie. Pan 

dyrektor szkoły D. Bogusz podziękował, że mimo dużego ryzyka finansowego została podjęta decyzja o 

budowie sali w Łukawcu. Zauważył również, że jest to inwestycja, która będzie służyła wszystkim 

mieszkańcom. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 8). Pan 

radny R. Osowski zapytał czy koszt inspektora nadzoru to kwota z uchwały plus kwota za 2022 r. Pani 

skarbnik odpowiedziała, że jest to cały koszt inspektora nadzoru. Pan radny zapytał również czy został 

już wskazany inspektor. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że dopiero będzie wysyłane zapytanie 

ofertowe. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości z terenu Gminy Wielkie Oczy". 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości z 

terenu Gminy Wielkie Oczy" (zał. Nr 9). Pan radny P. Jacyk zapytał czy mamy podpisaną umowę czy 

będzie dopiero ogłaszany przetarg. Pani skarbnik odpowiedziała, że będzie ogłaszany przetarg i jeśli 

kwota będzie mniejsza to wówczas można podpisać umowę, natomiast jeśli będzie większa wówczas 

trzeba będzie podjąć nową uchwałę. Pan wójt A. Hawrylak zauważył, że jeśli kwota po przetargu 

wyjdzie większa wówczas trzeba będzie podnieść stawki opłat za odbiór odpadów od mieszkańców. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości z terenu Gminy Wielkie Oczy" podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na: "Wykonanie prac z zakresu zagospodarowania 

lasu oraz pozyskania i zrywki drewna w lasach mienia komunalnego Gminy Wielkie Oczy". 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na: "Wykonanie prac z zakresu zagospodarowania lasu oraz pozyskania i zrywki 

drewna w lasach mienia komunalnego Gminy Wielkie Oczy" (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na: "Wykonanie prac z zakresu 

zagospodarowania lasu oraz pozyskania i zrywki drewna w lasach mienia komunalnego Gminy Wielkie 

Oczy" podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 11). Pan 

radny R. Osowski zapytał czy na 2023 rok nie planujemy żadnych kredytów. Pani skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ale wszystko się okaże podczas planowania budżetu. Poddano 
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uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 12). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 

- w dożynkach gminno-parafialnych w Skolinie, 

- w komisjach rady gminy, 

- w zebraniu sołeckim w Skolinie i Majdanie Lipowieckim, 

- w przygotowaniach do przetargów na: budowę sali gimnastycznej w Łukawcu, oczyszczalnię ścieków 

na potrzeby Urzędu Gminy oraz na dostawę sprzętu komputerowego i oprogramowania w ramach 

projektu „Cyfrowa Gmina”. 

Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że zostało odebrane boisko sportowe w Łukawcu oraz 

nadmienił, że aktualnie trwają przygotowania do przetargu wodno- kanalizacyjnego, oświetleniowego, 

budowy oczyszczalni ścieków dla potrzeb szkół w Wielkich Oczach i Łukawcu. Zostały wykonane drogi 

transportu rolnego tzw. gruntówki oraz wyjaśnił, że drogi transportu rolnego to drogi, które oznaczone 

są jako klaso użytek dr ale nie są drogami publicznymi. Zauważył również, że takich dróg jest niewiele 

i często bardziej uczęszczanej drogi nie możemy zgłosić do projektu, a te boczne tak. Podkreślił również, 

że wynika to z regulaminu naboru. Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że został oddany do użytku 

Ośrodek Zdrowia w Łukawcu, a prace związane z budową instalacji fotowoltaicznej dla potrzeb Urzędu 

Gminy dobiegają końca. 

 

 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy projektant przygotuje projekt w wyznaczonym terminie. Pan wójt A. 

Hawrylak odpowiedział, że nic nie wskazuje na to żeby termin miał się zmienić. Pan radny J. Sopel 

przypomniał się z tematem dodatkowego oświetlenia ulicznego w Bihalach. Pan wójt odpowiedział, że 

projektant ma wycenić tą inwestycję i w momencie gdy będzie znana kwota wówczas zostanie ona 

zabezpieczona w budżecie. Pan radny J. Dec zapytał o oświetlenie na ulicy Łukawieckiej w Wielkich 

Oczach. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że był tam wykonany projekt i będzie on wpisany w 

budowę i przebudowę z Polskiego Ładu. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:04. 
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Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


